
1. Fællesmarken neden for sommerhusene som tilhører Skovskifte Grundejerforening.  

a. Den nuværende ”bruger” af marken har efter eget ønske ikke ønsket have hans heste på 

marken. 

b. Bestyrelse (Bent) undersøger prisen på 1 gang årlig klipning. 

c. Bestyrelsen ønsker dog marken lånt ud til personer fra nærområdet som ønsker dyr på 

marken. 

d. Bent undersøger hegn samt tilslutning af vand og strøm. 

e. Bestyrelsen har drøftet forskellige muligheder for udlån af marken. 

2. Veje.  

a. Omkring 1. marts 2020 gennemgår Bestyrelsen vejene for at se om der skal laves 

småjusteringer samt få fyldt oplagspladsen op. 

b. Claus orienterede omkring forhold og udfordringer der er med kommune omkring 

medlemspligt på Gl. Skarrevvej (7 huse). 

3. Nyt fra koordinationsudvalg. 

a. Trafikforhold. Claus informerede om at der ikke var sket det helt store fra Kommunens side 

så der er blevet rykket for diverse skilte med hastighed, flytning osv.  Vi håber at det bliver 

ordnet inden påske. 

4. Økonomi 

a. Saldo kr. 56.501,54 
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BESTYRELSEN 

 

HUSK. På www.skarrev.com under foreninger findes de seneste referater, samt opslag og referater fra 

øvrige foreninger i Skarrev. 

BESTYRELSESMØDE i SKOVSKIFTE GRUNDEJERFORENING 

d. 18 januar 2020 v/Bent Frederiksen 

Til stede:  

Formand Per Taarsted Jepsen (PTJ), Sekretær John Mols (JM), Kasserer Claus Madsen (CM) 

Bestyrelsesmedlem Bent Frederiksen (BF), Finn Riisgaard (FR)  

Afbud: Ingen. 
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